
ZAPISNIK SA 7. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u, 
 održane 30. 07. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N.Vrgoč; N. Arnautović; N. Čordalija; Dž. Kahrica; S. Topalić; T. Maličbegović; 
M. Grbo;  E. Čengić; G. Brkić;  A. Teskeredžić; B.Hamzagić; 
 
Odsutni: N. Žuga;  N. Hodžić; M. Baručija; M. Tufo; M.Muratović; M. Džihanić; A. Kolar – 
opravdano 
 
Gosti: D. Vujović; B. Hasanović 
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 6. sjednice UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u i SSR u BHRT-u (izvještaji rukovodstva) 
3. Ugovori (advokat, Centrotrans, klubovi) 
4. Mjesečni izvještaj blagajnika 
5. Kvartalni izvještaj Grawe osiguranje 
6. Podjela pomoći 
7. Razno 
 
AD 1 Predloženi dnevni red, uz dodavanje jedne tačke, je jednoglasno usvojen. Prešlo se na 
analizu zapisnika sa 6. sjednice, koji je sa jednom korekcijom jednoglasno usvojen. 
 
AD 2 D. Smital je pročitao kompletan izvještaj izvršnog sekretara E.Čengića sa sastanka sa 
gen.direktorom koji je održan 24.07.2015.godine a na kojem su prisustvovali N.Šimić, 
D.Smital, Dz.Kahrica i E.Čengić. Tema sastanka je bila plata za mjesec juni kao i aktuelna 
situacija u BHRT-u. Gen.direktor je upoznao rukovodtvo sindikata o sastancima sa 
delegacijom EBU-a, a na kojem su pored njega prisustvovali Vedad Hodžić, Haris Tunović, 
Amra Bejtić, Muhamed Žerić, Ozrenka Kostić, Vesna Čebo Marković, Lejla A.Babović, 
Svjetlana Topalić ispred BHRT-a. S. Topalić je informisala UO o sastanku sa EBU 
predstavnicima, koji je uglavnom bio edukativnog i informativnog karaktera. 
Poslije kraće rasprave, donešen je zaključak da se sazove hitna vanredna sjednica UO 
Sindikata, ukoliko se menadžment odluči na smanjenje plate za sljedeći mjesec. 
D. Smital je rekao da je obavio razgovor sa M. Kutović-Pašalić i informisao je na koji način 
se može formirati povjereništvo BHR1. Također je obavijestio Upravni odbor da je 
razgovarao sa kolegama iz Banja Luke o učešću kolegice Vujmilović u radu UO. 
 
AD 3 D. Smital je izvjestio UO da je potpisan ugovor sa advokatom E.Plećanom, a da će se sa 
Centrotransom potpisati predloženi ugovor odmah, a nakon što se dogovori/potpiše sa BHRT-
om ugovor, onda će biti moguće potpisati ugovor o plaćanju putovanja/ljetovanja na rate. 
Takođe je rekao da će se pokušati dogovoriti potpisivanje ugovora sa klubovima PL-e, radi 
kupovine mjesečnih karata za utakmice. 
 
AD 4 Izvještaj blagajnika je primljen k znanju. Dogovoreno je da blagajnik, zajedno sa 
knjigovođom pripremi detaljan izvještaj za period april-septembar, koji bi se podnio 
Skupštini. 
 
AD 5 Gosti iz Grawe osiguranja su upoznali UO o uplati premije u iznosu od 1405,53KM na 
račun sindikata za prvi kvartalni period ugovora. Dogovoreno je da blagajnik zajedno sa 
N.Vrgoč koja je zadužena za rad sa Grawe-om, podnese detaljan izvještaj za prvi kvartal 
ugovora na slijedećoj sjednici. 



 
AD 6  Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: V. Muhedinović – 100 i E. 
Spahija – 250, drugi dio; R. Berkovac – 300; A. Bajrović – 100; S. Krčalo – 150;A. 
Ademović – 100; S. HAmzić – 150 i K. Solak – 150. Također, Upravni odbor je odobrio 
pomoć za Pašu Drljević u iznosu od 300 KM. 
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